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Rondvraag voor de Raadsvergadering van 8 juli 2020 betreffende WSKO
"de Hofvilla" te Wateringen

LPF Westland is de afgelopen periode een aantal keren benaderd door bewoners, die 
rondom basisschool De Hofvilla in Wateringen wonen.
Vanuit de school zijn alleen de bewoners, die recht tegenover de school wonen, via een 
kort briefje van de directeur (zie bijlage) op de hoogte gebracht dat de school uitgebreid 
gaat worden met twee noodlokalen. In de brief wordt alleen gesproken over enige 
overlast wat de buurt kan ondervinden door het plaatsen van deze noodlokalen begin juli 
2020.

Er wordt totaal aan voorbij gegaan dat dit niet de enige overlast met zich mee gaat 
brengen. Het halen en brengen van de leerlingen die momenteel op deze school zitten, 
geeft nu al de nodige verkeerschaos. Veel leerlingen, met name uit onze buurtgemeente 
Den Haag, worden overigens door ouders met de auto gebracht en weer opgehaald. Dit 
veroorzaakt een parkeerprobleem, maar ook een verkeersprobleem door de 
opstoppingen in en rondom de Dr. Schaepmanstraat. De aanleg van de Kiss & Ride bij de 
school is hierdoor ook een doorn in het oog bij de omwonenden.

De school is trouwens 2 jaar geleden nog met 2 lokalen extra uitgebreid. In de 
commissievergadering van vorig jaar heeft de wethouder aangegeven dat de school niet 
meer uitgebreid kan en mag worden.

Voor de bewoners is "de maat vol" en hebben zij inmiddels een bezwaar en een petitie 
ingediend met 166 handtekeningen. Deze petitie staat nu op de LIS voor de maand 
september. Dit betekent dat dit vraagstuk pas behandeld kan worden na het zomerreces 
en dan is de uitbreiding inmiddels al uitgevoerd!

Dit brengt de fractie van LPF Westland tot de volgende vragen:

1. Wij gaan ervanuit dat de wethouder met het WSKO gesproken heeft over de 
eventuele uitbreiding. Kan de wethouder in het kort uitleggen hoe dit gesprek is 
gegaan?

2. De school is vol. Haagse leerlingen horen op een Haagse school. Kan de 
wethouder met het WSKO de afspraak maken dat er geen Haagse leerlingen meer 
worden aangenomen op deze school?

3. Kan de wethouder ervoor pleiten dat de school op korte termijn in gesprek gaat 
met de omwonenden? En dat de noodlokalen nog niet geplaatst gaan worden, 
zolang er nog geen goede oplossing is overeengekomen?
Indien de noodlokalen geplaatst gaan worden, voor hoeveel jaar is dit dan?

4. Is er een mogelijkheid om de Kiss & Ride op te heffen, omdat deze toch niet 
gebruikt wordt voor de doeleinden waarvoor deze is aangelegd, zodat de 
bewoners weer normaal hun eigen auto kunnen parkeren?
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